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اظهارات برنار فاسیه در خصوص مسأله قره باغ

در جریان ملاقات ادوارد نالباندیان وزیر خارجه ارمنستان با المار محمد یاروف وزیر خارجه آذربایجان در استراسبورگ

آنچه جنبه آشنایی داشت وزرا به ما و به یکدیگر یقین بخشیدند که به مذاکرات ادامه خواهند داد

سرویس ارمنستان/خبرگزاری آران
خبرگزاری آران / سرویس ارمنستان : پیشرفت در روند حل و فصل درگیری قره باغ به عادی شدن روابط بین ارمنستان و ترکیه کمک خواهد کرد. بنابه گزارش رادیو آزادی برنار

فاسیه رئیس مشترک فرانسوی گروه مینسک سازمان امنیت و همکاری اروپا در مصاحبه خود با خبرگزاری ای. پی . ای آذربایجان در این خصوص اعلام کرده است.
به گزارش خبر گزاری آران به نقل از آراووت ، برنار فاسیه در ادامه افزوده است:« گشایش مرز بین ارمنستان و ترکیه و همچنین گشایش مرز بین ارمنستان و آذربایجان عامل

توسعه محسوب خواهد شد. آن مرز که مرز ارمنی &ndash; ترکی بسته است مانع فعالیت هزاران ارمنی در ترکیه و یا سازمان دادن پرواز از ارمنستان بسوی ترکیه نمی گردد. این

;ndash& امر بیانگر آن است روابط بین دو کشور نهایتاً قطع نیستند.» امیدوارم به موازات حل و فصل درگیری این مسأله جدی بین دو کشور حل خواهد شد (ارمنستان و ترکیه

سردبیری). به نظر من اگر در امر حل و فصل درگیری قره باغ پیشرفت به ثبت برسد آن تأثیر مثبتی بر روابط ارمنستان و ترکیه خواهد داشت آنچه به نوبه خود تأثیر مثبتی بر روی

حل و فصل درگیری قره باغ خواهد داشت. حل وفصل همزمان این دو مسأله امکان پذیر می باشد.
رئیس مشترک فرانسوی در رابطه با دورنمای حل و فصل درگیری قره باغ گفته است« در جریان ملاقات ادوارد نالباندیان وزیر خارجه ارمنستان با المار محمد یاروف وزیر خارجه

آذربایجان در استراسبورگ آنچه جنبه آشنایی داشت وزرا به ما و به یکدیگر یقین بخشیدند که به مذاکرات ادامه خواهند داد. این امر می تواند امکانی جهت ملاقات رؤسای

جمهوری فراهم نماید. و اگر رؤسای جمهوری لازم بدانند این ملاقات انجام خواهد شد. اکنون مهمترین مسأله آن است که رؤسای جمهوری انجام این ملاقات را کی لازم محسوب

خواهند کرد.
فاسیه اشاره کرده است که قبل از این ملاقات رؤسای مشترک در نظر ندارند پیشنهادات جدیدی در اختیار طرفین بگذارند و وارد جزئیات شد« در حال حاضر مسأله پیشنهادات

جدید در دستور کار مطرح نیست. می دانید پس از ملاقات مادرید پیشنهادات کتبی بر روی میز مذاکرات مطرح می باشند. اکنون در برخی پیشنهادات باید مراتب مشخص شوند.

ما باید مشخص نماییم طرفین چگونه این موارد را می پذیرند و چه مواردی را باید عوض کرد و یا افزود. به عبارتی دیگر بر روی این پیشنهادات باید کار کرد ولی ما هنوز در این

بخش از روند حضور نداریم. در حال حاضر مهمترین مسأله ملاقاتهای وزرا و رؤسای جمهوری که جنبه آشنایی دارند می باشند. فاسیه در پاسخ به سئوال پیرامون تأثیرات احتمالی

انتخابات ریاست جمهوری در آذربایجان بر روی روند مذاکرات اشاره کرده است« اگر ما موفق شویم در آینده نزدیک ملاقات رؤسای جمهوری را ترتیب دهیم لذا قادر خواهیم بود با

وزرا خارج از تبلیغات انتخاباتی فعالیت کنیم. لکن بعید محسوب نمی کنم که تا قبل از انتخابات موفقیتهایی به ثبت خواهند رسید.»
پایان پیام.
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